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1.                Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Lunnas avaa kokouksen ajassa 17.07 

 

                   

2.                Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Esitys: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi sekä 

todetaan paikallaolijat. 

  

 

                              Varsinaiset jäsenet: 

             

Aapo Alhosaari (ilm. est.) 

 Joonas Hermonen  (x) 

Teo Pylväs             (x) 

Heini Naukkarinen (x) 

Jani Siirilä  (x) 

Aino Hyötylä  (x) 

Erika Lassila  (x) 

 Roosa Mäkelä  (x) 

Sami Puurunen    (x) 

Samu Sirviö  (x) 

Urho Wahlsten      (x) 

Emma Jylhä  (x) 

 

Varajäsenet 

Velmeri Ojala  (x) 

   

 

  Muut paikallaolijat: 

Niminimi niminimi, Niminimi niminimi, Niminimi niminimi, Niminimi niminimi, 

Niminimi niminimi, Niminimi niminimi, Niminimi niminimi, Niminimi niminimi, 

Niminimi niminimi, Niminimi niminimi, Niminimi niminimi ja Niminimi niminimi. 

   



   

 

 

          

                   

3.                Kokouksen sihteerin valinta 

  Esitys: Lunnas ehdottaa Hyötylää. 

  Päätös: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

 

 

            

4.                Ääntenlaskijoiden ja pöytäkirjantarkistajien valinta 

Esitys: Wahlsten ehdottaa Puurusta ja Sirviötä. 

Päätös: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

 

 

                   

5.                Esityslistan hyväksyminen 

Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.  

Päätös: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

 

 

6.  Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen ja hyväksyminen 

  On tarkastettu ja hyväksytty. 

 

7.                Ilmoitusasiat 

● Halloped-haku parhaillaan menossa, haku auki 13.9. klo 12 saakka 

● Lyyltä tulossa materiaalit someen. Laitetaan jakoon, jos/kun 

tulee. 

● Eripituisia pestejä jaossa. 

 

 

 

8.                Sektorit 

 

                  8.1 Edunvalvonta 

● Lastun kanssa tehty telegram ryhmä, jossa edunvalvojat molemmista 

ainejärjestöistä. Helpottaa tiedonkulkua heidän välillään, jos on 

tiedekunnan yhteisiä asioita hoidettavana. 

● Edunvalvojat olleet pitämässä ainejärjestöinfoa erkkaopiskelijoille.  

● Hallitusesittelyissä IG:ssä ollut laajasti esillä edunvalvonta, yhtenä 

pääaiheista. 

● Edunvalvojien sähköposti ei tällä hetkellä toimi, selvitellään asiaa 

parhaillaan. 

● Edustajistovaalit lähestyvät, Lastu ja Lapikas pyrkii saamaan jäseniä 

edustajistoon. 



 

                  8.2 Talous 

● Tilillä rahaa rahaaaa€ 

● Pidetään jatkossakin hyvää huolta budjeteista, etenkin tapahtumia 

järjestäessä. 

 

                  8.3 SOOL 

● Kuulumisia kokouksesta 

● Soolin hallitus on kokoustanut aiemmin elokuussa. 

● Kannanotto tehty etäopiskeluun liittyen, sillä etäopiskelua on 

käytetty “säästökeinona” yliopistojen puolelta. 

● Rasisminvastainen kannanotto myös tehty. 

● Järjestökurssi tulossa 14.-15.10. 

● Maailman opettajien päivänä Soolin piste pystyssä aulassa, 

toivotaan Lapikkaalta edustusta. Tapahtumassa tehdään 

yhteistyötä myös yliopiston opettajien sekä Oaj Lapin kanssa. 

● Pubivisat jatkuvat myös tänä lukukautena. 

● Huomenna 29.8. Sool-piknik Valdemarin rannassa, 

säävarauksella aj-tiloissa.  

● Kuvolaisille pidetty Sool-info, osallistujamäärät olleet hyvät. 

● Sool-info tulossa myös Lapikkaan fukseille, toivotaan runsasta 

osallistujamäärää sinnekin. 

● Soolin hallituksen puheenjohtajisto tulossa käymään syksyn 

aikana Rovaniemellä moikkaamassa Lapikkaan hallituksen 

porukkaa. 

 

Muut paikallaolijat, lukuun ottamatta Niminimi niminimi poistuivat kokouksesta ajassa 17.25. 

 

                  8.4 Liikunta ja hyvinvointi 

● Mahdollisen jalkapallo-ottelun päivämäärän 

päättäminen/ehdottaminen Artiklalle. 

● Ehdotetaan Artiklalle 18.-24.9 aikaväliä, tapahtuma 

järjestettäisiin todennäköisesti arki-iltana. 

● Lastukkaan perinteinen pesispeli jätetään pois, ainakin tänä syksynä. 

Pohditaan tilalle toisenlainen liikuntatapahtuma yhteistyössä Lastun 

kanssa. 

● Wahlsten ja Mäkelä aloittavat vaellusreissun suunnittelun 

● Ehdotuksena yhden yön reissu/päiväreissu  

● Tapahtumaan liput hyvin rajalliseksi, jotta porukka pysyy 

pienenä.  

● Jylhä ja Mäkelä aloittavat mahdollisten lajikokeilujen suunnittelun ja 

toteutuksen jäsenistölle 

● Seinäkiipeilyä, twerkkiä jne. monipuolista lajikokeilua, 

mahdollisesti Lastun kanssa. 

 

                

8.5 Kulttuuri 



● Alkoholin käyttöä ei tule korostaa tapahtumissa ja holittomiin juomiin 

tulee panostaa (tämä huomioidaan erityisesti sitseillä). Fuksisitseillä 

tarjolla myös alkoholittomat oluet ja siiderit, limukoiden lisäksi. 

Alkoholillisen ja alkoholittoman sitsilippujen hinnat ovat tästä lähtien 

samat. 

● Lassilalla viinit pönttäreihin tulossa 

● Lassila & Jylhä tekee holittoman boolin pönttäreihin 

● Lastun kulttuurivastaavien kanssa kokoustettiin syksystä ja tulevista 

yhteistapahtumista. 

● Lastukkaan Leirikari tulossa 3.-5.11. 

● Järjestetään mahdollisesti Baby showerit (aj-perustamisbileet) 

erkkalaisille, yhdessä Lastun kanssa. 

● Vanhat ja uudet tuutorit kokoamassa erilaisista fuksitapahtumista 

word-tiedoston tuleville sukupolville, joka toimii eräänlaisena 

ohjekirjeenä. 

● Fuksimessut 1.9 klo. 10-14, Lapikkaalta menossa edustusta paikalle. 

● Artiklan fuksiaiset 8.9., menossa Ojala, Lunnas, Alhosaari, Wahlsten 

ja Mäkelä. Wahlsten yhteyshenkilönä. 

● TAOn fuksiaiset 8.9., menossa Hermonen, Naukkarinen, Puurunen, 

mahdollisesti myös Jylhä ja Hyötylä. Puurunen yhteyshenkilönä. 

● YTK:n fuksiaiset 6.9 menossa Pylväs, Hermonen, Jylhä, Lunnas, 

Naukkarinen ja Ojala. Pylväs yhteyshenkilönä. 

● Hot for teacher 4.10. perinteisesti Taon kanssa. 

● Kotiapprot 30.8. Hallituksella oma rasti puheenjohtajan luona. 

● Vujut 18.11. 

● Vujupaikka vaihtui Lappia-talosta Scandic Pohjanhoviin 

Kelekkamessujen päällekkäisyyden vuoksi. 

● Tänään (28.8.) ollut tutustuminen Scandicin tiloihin 

○ Kiva, avara tila, joka toimii hyvin vujuihin. Menu on 

alustavasti päätetty, mutta jutellaan vielä 

vujutoimikunnassa. Lapikkaalle oma kustomoitu juoma. 

● Seuraava tapaaminen vujutoimikunnalla 5.9. 

● Tarkoituksena etsiä sponsoreita vujuille. 

 

                  8.6 Lerpake 

● Työt on aloitettu 

● Luota Lapeen -kysymysboksi tulossa julki huomenna 

 

8.7 Fuksiasiat 

● Fuksiviikko lähti käyntiin, ja tapahtumissa oli suuri osallistujamäärä. 

● Tapahtumista tullut kiitosta ja palautetta, enimmäkseen kuitenkin 

positiivista. 

● Tuutorit kertovat fuksiviikkojen kuulumisia 

● Tuutoreiden mielestä on mennyt hyvin, tullut hyvää palautetta 

myös henkilökohtaisesti. Fuksit ovat ryhmäytyneet, ja on ollut 

hauskaa tapahtumissa. 

● Erkat ovat olleet tapahtumissa myös mukana, osallistujamäärä 

ollut heillä myös hyvä. Erkat ovat etenkin keskenään 



ryhmäytyneet ja tutustuneet myös Lapikaslaisiin. Erkat ovat 

pitäneet tärkeänä Lapikaslaisiin tutustumista. 

● Maisterituutori on saanut kontaktin maisteriopiskelijaan ja 

hommat rullaavat heilläkin. 

 

● Alkoholin käytöstä kantautunut huolta. Jatkossa kiinnitetään huomiota, 

ettei alkoholin käyttöä painoteta missään tapahtumassa. Tapahtuman 

virallisissa osuuksissa (esimerkiksi aloituksessa) ei alkoholia 

tapahtuman järjestäjillä, ettei luo painetta osallistujille.  

● Toimihenkilöitä jatkossa tasapuolisesti tapahtumiin mukaan (ilmoitus 

esimerkiksi wappi-ryhmässä), jotta kaikilla on samanvertaiset 

mahdollisuudet osallistua. 

● Tullut kritiikkiä vaihtareiden osallistumisesta fuksiviikkoihin. Osa 

fuksiviikon tapahtumista on pelkästään Lapikkaan omille fukseille, 

mutta esimerkiksi fuksiaisiin vaihtarit ovat tervetulleita. 

● Lisätään informaatiota ja selkeyttä tulevaisuudessa asian 

suhteen. Pohditaan keinoja, miten vaihtareita voisi huomioida 

fuksiviikolla/tapahtumissa. 

● Nostetaan vastaavia asioita/tilanteita herkästi esille ja ollaan matalalla 

kynnyksellä yhteydessä esimerkiksi tuutoreihin. 

 

Niminimi niminimi poistui kokouksesta ajassa 17.35. 

 

                  8.8 Viestintä 

● Fuksitapahtumista viestitty jäsenistölle Lapikaspostin ja instagramin 

kautta. Lapikaspostissa tuotu esille, mihin tapahtumiin vanhat 

opiskelijat ovat tervetulleita. Vanhat opiskelijat ovatkin olleet aktiivisia. 

● Monet fuksit löytäneet Lapikkaan sosiaaliset mediat. 

● Jylhä lisäillyt koko ajan jäseneksi liittyneitä fukseja postituslistalle. 

● Kiinnitetään huomiota tapahtumaviestinnässä, että ilmoitetaan myös 

facessa tapahtumista ja luodaan jokaisesta tapahtumasta erillinen 

“tapahtuma” facebookiin. 

 

  8.9 Kansainvälisyysasiat 

● Vaihto-oppilaat ovat saapuneet Rovaniemelle 

● Lapikas x Lastu WhatsApp-ryhmässä jopa 10 jäsentä 

● Aktiivinen viestintä LYYn ja muiden kansainvälisyysvastaavien kanssa 

● KV-toimikunnan syksyn ensimmäinen kokous pidetään 5.9. klo 14, 

Puurunen menossa. 

● Vaihtareilta tullut positiivista palautetta 

 

  8.10 Alumni- ja toimihenkilöasiat 

● Suunnitelmissa tapaaminen, jossa käydään läpi alumni- ja 

toimihenkilöasioita.  

● Haasteena saada yhteys valmistuneisiin, jotta tietäisivät liittyä 

Lapikkaan alumniksi.  

● Toimihenkilöiden Whatsapp-ryhmään kulttuureista joku yhteishenkilö. 

Lassila lisätty ryhmään. 



● Muistetaan hyödyntää myös toimihenkilöitä tapahtumien 

suunnittelussa ja toteutuksessa matalalla kynnyksellä. Käytetään 

toimihenkilöiden resurssia hyväksi mahdollisimman paljon. 

● Toimihenkilöiden tehtävä on vapaaehtoistyötä! 

 

  8.11 Yritysyhteistyö 

● Kiekkoappro suunnitelmat aloitettu.  

○ Suunnitelmissa yksi syksylle, toinen keväälle. 

○ Syksyn päivämäärä: 6.10. Roki vs. Joensuun kiekkopojat tai 

27.10. Roki vs. KooVee. 

○ Alkuun rastinpitoa tms. (yksityistilaisuus) ja puoliajalle myös 

ohjelmaa, johon saa useampi opiskelija osallistua. 

○ Tarkoituksena tehdä tapahtumasta isompi, kuin viime vuonna. 

● Tapahtumaideana mennä katsomaan naisten lentopalloa 

● Yhteistyökuvioiden suunnittelu vujuja/silliksiä varten aloitettava 

● Uusia Lapikastuotteita ja haalarimerkkejä aletaan suunnittelemaan. 

● Lapikkaan collegepaitatilaus tulossa tänä lukukautena 

● Puhetta vujujen ansiomerkeistä, jotka olisi kiva saada takaisin 

kunniakirjojen tilalle. 

● Golf-lajikokeilu mahdollisesti yhteistyössä Santa Claus Golfin kanssa. 

Pieni tapahtuma, 20-30 osallistujaa enintään. 

 

  8.12 Vastuullisuusasiat 

● Tapahtumien esteettömyys/saavutettavuusohjeet valmiina 

 

 

9.              Tulevat tapahtumat 

              

Pönttärit 11.9. 

Fuksiaiset 13.9. 

Fuksisitsit 27.9. 

Hot for teacher 4.10. 

Leirikari 3.-5.11. 

Vujut 18.11. 

 

 

10.              Lapikkaan kahvihetket 

Torstai 7.9. klo 12-14. Lunnas varaa tilan. Menossa Lunnas, Lassila, Hyötylä, 

Mäkelä ja Pylväs ainakin. 

   

11.              Hankintaluvat 

Esitys: Myönnetään kulukorvausta 29,90 € Emma Jylhälle Lapikas ry:n 

verkkotunnuksen uusimiseen Webnodessa. 

Päätös: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 

                                         

12.              Laskut 



Tarkistetaan yhdessä kesän laskutettavat tapahtumat. Tarkistettu, ei 

maksettavaa. 

  

                   

13.              Meta 

● Talvipäivien päivämäärä julkaistu, 23.-25.2.2024 

● Kuukauden hallituslainen on tehnyt töitä kesällä tulevaa syksyä 

varten, ottanut huomioon niin vanhoja, että uusia opiskelijoita, pitänyt 

huolta fuksien, tuutoreiden sekä vanhojen tuutoreiden asioista 

pitämällä yhteyttä mm. Ylioppilaskuntaan. Kuukauden hallituslainen on 

Erika Lassila. 

 

 

14.              Seuraava kokous 

Tiistaina 19.9. klo 16.30 KTK:n kokoushuone 

                  

15.            Kokouksen lopetus 

  Puheenjohtaja Lunnas päättää kokouksen ajassa 19.18 

 

 

 


